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Sitno dnia, 28 sierpnia 2020 r. 

ST.0002.VIII.22.2020 

 

Protokół Nr XXII/2020 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 28 sierpnia 2020 roku 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad; 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków; 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji; 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym; 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (145); 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno (146); 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu gminy Sitno dla gminy Komarów-

Osada w celu partycypowania w kosztach działania Warsztatu Terapii Zajęciowej                   

w Komarowie-Osadzie z siedzibą w Wolicy Brzozowej, gdzie uczęszczają osoby 

niepełnosprawne będące mieszkańcami gminy Sitno (147); 

 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego przy realizacji zadania polegającego 

na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Zamość (148); 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2020 (149); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2020-2026 

(150); 

7. Lustracja terenu gminy Sitno w celu określenia orientacyjnego zakresu potrzeb 

remontowych i inwestycyjnych (interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi); 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Kamil Pyś  

7. Leszek Krzysztof Kozak  

8. Violetta Iwona Wiech 

9. Lech Brzozowski  

10. Krzysztof Blaszka 
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11. Radosław Kwapisz  

12. Jan Andrzej Ryszczuk 

13. Krzysztof Zwolak  

14. Kazimierz Tokarz 

15. Tomasz Gąsior 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XXII Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Skarbnik Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę 

Grzesiuk, p.o. Dyrektora Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, 

Kierownik GOPS Panią Barbarę Tor, gości, sołtysów oraz radnych. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 15 radnych, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności Radnych Rady Gminy Sitno stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za głosowało – 15 Radnych, 

wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, głosów nieoddanych – 0, nieobecnych – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2a (1) do protokołu. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

 i trwały do godz. 16
00

. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad obecnych 15 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Kamil Pyś, Pani Grażyna Blaszka, Pan Radosław Kwapisz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                 

i wniosków głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, głosów 

nieoddanych – 0, nieobecnych – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 (2) do protokołu. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji nr XXI/2020                 

z dnia 26 czerwca 2020 r. został dostarczony tydzień wcześniej razem z projektami uchwał na 

sesję. 

 Zapytał, czy występują uwagi do protokołu? 

 Brak. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, nieobecni – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 (3) do protokołu. 

 

Ad. 4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

 Pan Przewodniczący oddał głos mieszkance. 

Pani Wioletta Ponachajba poinformowała, że jest właścicielką prywatnego transportu 

osobowego na linii Sitno – Zamość przez około 20 lat. Zapewnia transport od godz. 6.00 do 

18.00 (poniedziałek – sobota). Gmina do jej prywatnego transportu nie dopłaca. Zaznaczyła, 

że nie jest zadowolona z utworzenia darmowej komunikacji gminnej, jak i zagwarantowania 

mieszkańcom bezpłatnych przejazdów MZK. Jest zdania, że Wójt w ten sposób niszczy 

transport prywatny. Dodała, że jest mieszkańcem gminy Sitno i również płaci podatek od 

środków transportowych. Twierdzi, że mieszkańcy rozmawiali z Wójtem w sprawie 

pozostawienia transportu na takich zasadach, jak były dotychczas. Wspomniała o tym, że 

gmina przekazuje środki na MZK, przez co finansuje również bilety szkolne, przejazdy 

rencistów i emerytów. Odniosła się do obecnych na sali radnych, pytając ich dlaczego 

zagłosowali za darmową komunikacją gminną, jak i MZK? Zapytała, jak jej firma ma 

konkurować z darmową komunikacją? Czy karta mieszkańca umożliwi zakupy w sklepach 

osiedlowych? Dodała, że rada zagłosowała za zniszczeniem jej transportu. Zadaje sobie 

pytanie, czy jakby któryś z radnych znalazł się w takiej samej sytuacji jak ona, czy również 

zagłosowałby jednomyślnie za darmową komunikacją? Podziękowała za wypowiedź. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest mu bardzo przykro, że zostało to tak odebrane. Wójt 

jak i Rada odpowiada za publiczny transport zbiorowy. Gmina ma zadania ustawowe                      

i jednym z nich jest wspomniany transport. Jeśli chodzi o zakup biletów od MZK stwierdził, 

że jest to nieprawda. Na wcześniejszych sesjach trwały rozmowy na powyższy temat. Radni 

otrzymali informacje o MZK, ile to gmina musiałaby dopłacić, żeby MZK nadal 

funkcjonowało na naszym terenie. Zaznaczył, że gmina od 10 lat dopłaca do MZK. Na 

kolejny rok MZK zawnioskowało o kwotę 531 tyś zł. Zaznaczył, że w ramach wspomnianych 

środków wynegocjował darmowe przejazdy mieszkańcom na 3 lata. Obecnie wydane jest 
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około 1700 kart mieszkańców. Mieszkańcy są zadowoleni. Pan Wójt przytoczył różne 

przykłady. Gmina jest od tego, żeby jak najlepiej wydatkować środki. 

Mieszkanka nadal twierdzi, że gmina zapłaciła za bilety MZK i niszczy jej firmę. 

Pan Wójt oznajmił, że gmina nie odpowiada za transport prywatny. Takich 

przedsiębiorców jest dużo. Jest zdania, że osoby korzystające z darmowej komunikacji są 

zadowolone. 

Pan Przewodniczący poprosił o udowodnienie tego, że Wójt zapłacił za darmowe 

bilety MZK. Zaznaczył, że od początku roku trwała dyskusja na temat umowy z MZK. Były 

dwie opcje: albo wybrać umowę 530 tyś zł i pozostawić to co było, jak dotychczas, albo 

negocjować i zamknąć się w kwocie 576 tyś zł, a dzięki temu nasi mieszkańcy będą jeździć za 

darmo.  

Pani Wioletta Ponachajba domyśla się, że w powyższą kwotę wliczone są bilety MZK. 

Dodała, że kiedy rozpoczęła się epidemia COVID-19, w marcu MZK nie jeździło lub miało 

skrócone rozkłady jazdy i te środki są odjęte. A to co jest zapłacone 576 tyś jest to różnica i to 

są pieniądze, które mają wystarczyć do końca roku. 

Pan Wójt odpowiedział, że 40 tyś zł to nie jest kwota, jaką mieszkańcy przeznaczali na 

bilety i oznajmił, że jest to tylko symboliczna kwota. 

Pani Wioletta Ponachajba nie wierzy w to, że MZK zgodziło się, żeby mieszkańcy 

jeździli  za darmo. Zapytała, dlaczego gmina Zamość nie tylko płaci za kilometraż,                          

a mieszkańcy i tak nie jeżdżą za darmo? Czy gmina Sitno ma więcej przywilejów? 

Pan Wójt poinformował, że nie będzie się tłumaczyć z tego, jak zostało to wykonane. 

Gmina jest brana za wzór w innych samorządach. Umowa podpisana została na 3 lata. Do 

końca kadencji co roku gmina będzie przekazywała 576 tyś zł. Dzięki temu MZK nie będzie 

podwyższać opłaty. Wie, że w MZK autobusy będą jeździły po kosztach. Prezes ma też ten 

komfort, że nie musi zwalniać pracowników. Wiedział, że jeżeli gmina nie podpisze umowy, 

to niektóre linie nie będą miały racji bytu i musiałby zwolnić kierowców. 

Pani Wioletta Ponachajba poinformowała, że każdą umowę można aneksować. 

Pani Roksana Kotarska zaznaczyła, że w gminie Sitno zawsze brakowało 

dodatkowych kursów i zaproponowała, żeby Pani Wioletta Ponachajba przeniosła się                     

z transportem na drugą stronę gminy (Cześniki).  

Pani Wioletta Ponachajba zapytała dlaczego Pani Roksana Kotarska jej karze zmienić 

linię? 

 Pani Roksana Kotarska odpowiedziała, że zaproponowała rozwiązanie problemu. 

Poinformowała również, że jako mieszkaniec naszej gminy również może skorzystać z 

gminnej karty mieszkańca. W przyszłości planowane jest wprowadzenie np.: tańszego wejścia 

na basen z dziećmi, itp. Jest to tylko propozycja. Wójt, jak i Przewodniczący Rady, nie dążą 

do tego, żeby niszczyć transport. Radni pochylili się nad problemem prawie pół roku temu, a 

nawet wcześniej.  

 

 Pani Wioletta Ponachajba odniosła się do słów Pani Roksany Kotarskiej i zaznaczyła, 

że kiedy rozpoczynała swoją działalność, na terenie gminy Sitno transport nie funkcjonował. 

Wyjaśniła, że dzięki niej mieszkańcy mieli zagwarantowany transport w stałych godzinach. 
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Zaznaczyła, że wniosek, który przedstawiła zostanie złożony w poniedziałek w sekretariacie 

Urzędu Gminy Sitno. 

 Pan Wójt poinformował, że gmina, jak i rada musi dbać o mieszkańców, żeby środki 

były odpowiednio wydatkowane. Przedsiębiorca musi być również elastyczny na rynku. 

Dodał, że gmina współpracuje z firmami transportowymi prywatnymi, które np.: dowożą 

dzieci niepełnosprawne, itp. Jeżeli byłaby z ich strony propozycja, zostałaby w jakiś sposób 

rozpatrzona. 

Pan Przewodniczący poinformował, że debata na temat komunikacji MZK trwała 

bardzo długo. Mieszkańcy dzięki tej umowie nie muszą myśleć o biletach, itp. Zaznaczył, że 

nie można myśleć o jednostkach, tylko o wszystkich mieszkańcach. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt poinformował o: 

1. 29 czerwca br. – podpisanie aktu notarialnego dot. wykupu gruntów pod domem 

ludowym w miejscowości Boży Dar. Plany w br.: odwodnienie budynku, wyrównanie 

terenu, ogrodzenie terenu od strony południowej i zachodniej;  

2. 7 lipca br.– otwarcie drogi powiatowej Czołki – Rozdoły; 

3. 23 lipca br.– wręczenie laureatom stypendiów naukowych i sportowych; 

4. 24 lipca br.– podpisanie umowy z Marszałkiem Województwa Lubelskiego                       

w zakresie modernizacji oświetlenia ulicznego; 

5. 29 lipca br.– podpisanie umowy (Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych) dotyczącej 

dofinansowania budowy odcinka drogowego Sitno – „Góra”; 

6. 29 lipca br. – nad gminą Sitno przeszła gwałtowna burza: ucierpiały uprawy rolne, 

budynki gospodarcze, budynki gminne. Wójt ze swojej strony powołał komisję do 

szacowania szkód. Protokoły ze szkód zostały wysłane do Wojewody. Nadmienił, że 

nie wszyscy poszkodowani otrzymają pomoc, dlatego też wychodzi z propozycją, 

żeby tym mieszkańcom również w jakiś sposób pomóc. Poprosił Komisje Rolnictwa                

i Komisje Budżetową, żeby zajęły się tematem. Propozycja jego jest taka, żeby 

również GOPS zajął się tym tematem i jakieś środki poszkodowanym przekazał.  

Pan Przewodniczący jest za tym, żeby Komisje się spotkały, ale również poprosił                  

o zapoznanie ze sprawą Komisję Rewizyjną. 

7. 9 sierpnia br.- Wojewódzkie Igrzyska LZS. Drużyna Kobiet zajęła 1 miejsce. Gminę 

reprezentowały również inne drużyny sportowe. Drużyna kobiet reprezentowała nas 

również na ogólnopolskich Igrzyskach LZS. Podziękował wszystkim sportowcom za 

reprezentowanie gminy. 

8. 16 sierpnia br. - I spotkanie wspólnoty w Jarosławcu nie odbyło się z uwagi na brak 

quorum. II spotkanie odbyło się 25 sierpnia br., na nim wybrano nowy zarząd i inne 

organy. 

9. 23 sierpnia br.- dożynki powiatowe w Łabuniach, podziękował reprezentacji KGW                   

z Jarosławca. 

10. 6 września br.– zaplanowano przeprowadzenie dożynek gminnych w 4 parafiach. 
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11. 100 lecie Bitwy pod Komarowem; 

12. 20 września br.– LZS powiatowe w miejscowości Sitno; 

13. Budowa chodnika w Czołkach; 

14. Otwarcie ofert na chodniki: Jarosławiec 200 m za  młynem – realizacja, Wólka 

Horyszowska 130 m – realizacja. 

15. Przekładanie chodnika w Sitnie, zaplanowano przełożenie chodnika w Jarosławcu od 

Szkoły w stronę Łabuń. 

16. Realizacja budowy odcinków drogowych: Sitno – Góra (wrzesień), Sitno – łąki 

(październik), Jarosławiec – Stara Wieś, Jarosławiec – ulica topolowa wraz z jedną 

ulicą osiedlową. Kosztorys opracowany na drogę Jarosławiec Reforma 1100 m 

wartość całościowa 151 tys zł (Gmina Sitno - 80 tys zł, Gmina Zamość - 70 tys zł. 

Wójt Gminy Zamość poinformował, że dołoży się do ww. drogi.  

17. Oświetlenie – projektowanie oświetlenia w nowej Kolonii Horyszów Polski – wschód, 

Nowa Kolonia przy 2 budynkach w stronę krajówki, koło przejazdów kolejowych 

Cześniki – Karp, Jarosławiec przy zakładzie rolnym. Czołki – Stara Wieś w przyszłym 

roku. 

Pan Jan Ryszczuk poprosił o ujęcie oświetlenia od krajówki do remizy strażackiej w 

jego miejscowości. 

Pan Wójt odpowiedział, że na spotkaniu w sprawie przeznaczenia Funduszu 

Sołeckiego temat dopracują. Instalacja fotowoltaiczna będzie zainstalowana jeszcze w tym 

roku. Z Funduszu Dróg Samorządowych w przyszłym roku zostaną wykonane następujące 

odcinku drogowe:  Karp - Horyszów Polski, Cześniki Kolonia - Górna Kolonia Dolna.  

Pan Przewodniczący zapytał o drogę Jarosławiec Górny - Boży Dar.  

Pan Wójt zaznaczył, że droga jeżeli tylko powiat złoży wniosek będzie realizowana.  

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XXII/145/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciwnych – 0, głosów nieoddanych – 1. 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5(6a) do protokołu. 
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2. Uchwała Nr XXII/146/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno 

 

 

 Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sesji do projektu uchwały zostały dołączone                    

3 załączniki (załączniki nr 42,43,44). 

Pan Wójt zaznaczył, że uchwała zamyka temat zmian w planie. Następne wnioski, 

które wpłyną będą realizowane w przyszłych latach. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, głosów nieoddanych – 1. 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6(6b) do protokołu. 

 

3. Uchwała Nr XXII/147/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2020 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu gminy Sitno dla gminy Komarów-

Osada w celu partycypowania w kosztach działania Warsztatu Terapii Zajęciowej                   

w Komarowie-Osadzie z siedzibą w Wolicy Brzozowej, gdzie uczęszczają osoby 

niepełnosprawne będące mieszkańcami gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poprosił o odczytanie pisma w powyższej sprawie. Pani Roksana 

Kotarska odczytała pismo. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7(6c) do protokołu. 

 

 

4. Uchwała Nr XXII/148/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2020 r. 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego przy realizacji zadania polegającego 

na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Zamość  - wycofana 

 

Pan Wójt wytłumaczył, że z końcem tego roku traci moc uchwała Sejmiku 

Województwa Lubelskiego w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Zamość. 

Aglomeracja do chwili obecnej obejmuje Miasto Zamość, Gminę Zamość, Gminę Łabunie, 

Gminę Sitno. W Gminie Sitno w aglomeracji znajdują się następujące miejscowości: Boży 
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Dar, Cześniki, Cześniki – Kolonia, Sitno, Czołki, Stabrów, zgodnie z obecnym projektem 

uchwały wyłączone ma być Sitno. 

Pan Przewodniczący zapytał, czym będzie skutkować wycofanie miejscowości Sitno? 

Pan Wójt wyjaśnił, że jeżeli Sitno będzie ujęte w aglomeracji, to gmina nie będzie 

mogła zaplanować kanalizacji w Sitnie. Dlatego propozycja jest taka, żeby Sitna nie włączać 

do aglomeracji, dzięki temu będzie można zregenerować oczyszczalnie ścieków w Sitnie. 

Jeżeli Sitno pozostanie w aglomeracji, to nie będzie miało szans na kanalizację, jak                          

i zregenerowanie oczyszczalni. Z Wójtem Gminy Zamość jest w stałym kontakcie i jeżeli 

będą chcieli wykonać kanalizację w Łapiguzie, to Gmina Sitno również dołączy się do tej 

inwestycji podpinając Czołki i Sitno. 

Pan Lech Brzozowski pamięta, że kiedy był kiedyś radnym w pierwszej swojej 

kadencji, była mowa o oczyszczalni ścieków w Sitnie. Zaznaczył, że ona nie spełniała norm w 

tamtym momencie. Jest to urządzenie stare technicznie. Sitno należy skanalizować i połączyć 

przez łąki. Oczyszczalnia to za droga rzecz dla gminy. Kolektor w Jarosławcu ma 

wytrzymałość na kilka gmin.  

Pan Wójt poinformował, że sieć w Jarosławcu ciągle się zapycha, pompy nie dają rady 

przerobić ścieków. Działka w Sitnie przeznaczona jest w planie pod oczyszczalnię ścieków. 

Oczyszczalnia w chwili obecnej jest wykorzystywana jako szambo. Rozmawiał z firmą                  

z Lublina, która miała przyjechać i wycenić koszt zamienienia oczyszczalni ścieków na 

oczyszczalnię mechaniczną. Na tę chwilę nie ma programów, żeby można było pozyskać 

środki z zewnątrz. Gminy nie stać na wykonanie 6 km przyłącza ze środków własnych.  

Pan Lech Brzozowski odniósł się do kolektora. Poinformował, że kolektor jest źle 

zabezpieczony, dlatego się zapycha. Zastanawia się, czy kanalizacja burzowa nie jest do niego 

podłączona. 

Pan Wójt poinformował, że pracownicy zgłaszali, że średnica instalacji powoli się 

zapycha przez to, że spady są źle zaprojektowane.  

Pani Roksana Kotarska zapytała, jakie są szanse, żeby Sitno zyskało kanalizację                  

z aglomeracji i co się stanie, jeżeli miejscowość Sitno nie zostanie w niej uwzględnione?  

Pan Wójt odpowiedział, że niewielkie. Jeżeli Sitno będzie wyłączone, to możemy 

złożyć wniosek sami i nie jesteśmy uzależnieni od aglomeracji, możemy zregenerować swoją 

oczyszczalnię. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na tę chwilę nie wie, jakie będą koszty 

przyłączenia do aglomeracji Zamość. Zapytał radnych, czy miejscowość Sitno pozostawić              

w aglomeracji, czy wykreślić? Zaproponował, żeby przesunąć uchwałę na następną sesję. 

Pan Wójt zapytał, czy przez 6 lat miejscowość Sitno skorzystało z tego, że było ujęte 

w aglomeracji Zamość? 

Radni odpowiedzieli, że nie skorzystało. 

Pan Antoni Gazda zaznaczył, że również nie straciło. 

Pan Wójt oznajmił, że czynnikiem dodatnim bycia w aglomeracji jest to, że miasto ma 

obowiązek odbierania od nas ścieków. Za 2-3 lata jeżeli będzie taka potrzeba, przyłączyć 

miejscowość Sitno do aglomeracji. 

 Pan Przewodniczący zaproponował przełożyć projekt uchwały na następną sesję. 
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Przeniesienie projektu Uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Zamość 

(148) na sesję wrześniową. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przeniesienie projektu Uchwały na sesję wrześniową. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przeniesieniem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Wniosek 

został przyjęty. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8(6d) do protokołu. 

W związku z powyższym numeracja uchwał została zmieniona. 

 

5. Uchwała Nr XXII/148/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2020 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2020 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że w paragrafie 1 myślnik 3 otrzymuje brzmienie: 

ustalone dochody na programy finansowane z udziałem środków o których mowa w art. 5 ust. 

1 pkt 2 i 3 zwiększa się o kwotę 55 000 zł do kwoty 115 000 zł. Wprowadzenie do uchwały: 

bonu inwestycyjnego 515 tys zł. Gmina Sitno dostała subwencje na wyposażenie klas Szkoła 

Podstawowa w Sitnie 15 440 zł. Zaplanowano dotacje na zakup komputerów „Zdalna Szkoła 

Plus” – 55 000 zł. Otrzymano dotację celową na zakup podręczników i materiałów 

szkoleniowych 57 499, 24 zł. Dotacja celowa na kartę dużej rodziny - 30 zł, składki na 

ubezpieczenia zdrowotne - 10 126 zł.  

Wydatki: 20 tys zł do lokalnego transportu gminnego,  515 000 zł zostało wpisane do 

dróg (inwestycje), 2 tys zł na zakup środków dezynfekujących dot. COVID-19, na zakup 

podręczników stowarzyszenie otrzymało 21 907,80 zł, karta dużej rodziny – 30 zł, składki na 

ubezpieczenia zdrowotne 10 126 zł, inne zmiany dotyczą paragrafów. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 2. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9(6e) do protokołu. 

 

6. Uchwała Nr XXII/149/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2020 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2020-2026 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały jest konsekwencją poprzedniej 

uchwały.  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10(6f) do protokołu 

 

 

Pan Wójt zabrał głos, poprosił radnych, żeby zapoznali się na następną sesję                        

z projektami uchwał podatkowych: opłat za śmieci, gospodarką odpadami, regulaminami. 

Projekty zostały dodane do materiałów na obecną sesję. Wójt chciałby ogłosić jak najszybciej 

przetarg na odpady komunalne. Wspomniał o Remizie OSP w Stabrowie, są środki                        

i kosztorys ofertowy na stan surowy zamknięty, jeżeli będzie zgoda to wartość wstępna 

opiewa na kwotę 54 580 zł. Garaż zostałby zrobiony w stanie surowym. Gmina może zapłacić 

część teraz, część w styczniu. 

Pan Przewodniczący jest za wykonanie garażu do stanu surowego w roku 2020, jeżeli 

znajdą się środki w budżecie gminy. Przygotował wstępną analizę dot. odpadów 

komunalnych. Podał koszt odbioru odpadów przy założeniu, że firma odbierająca utrzyma 

podobne stawki w porównaniu z rokiem 2019. W roku 2020 zmniejszyła się o 85 liczba osób 

deklarujących odbiór odpadów co przekłada się na kwotę 3,5 tys zł miesięcznie. Żeby 

dostosować się do ustawy o odpadach komunalnych stawka na jednego mieszkańca musiałaby 

wynosić obecnie 10,20 zł na mieszkańca. Ujęte zostały wszystkie koszty. 

Pan Wójt zaznaczył, że koszty są zaniżone, z tego co wiadome wszystkie uchwały                 

z niższymi stawkami niż wychodzi z przeliczników RIO uchyla. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że do odpadów komunalnych gmina dokłada około   

40 tys zł plus kolejne 40 tys. z powodu mniejszej liczby osób deklarujących odbiór śmieci. 

Poprosił o poruszanie tego tematu na zebraniach dotyczących przeznaczenia funduszy 

sołeckich. 

Pan Leszek Kozak zaproponował spotkanie wspólnych komisji. 

 Pan Wójt postara się przekazać stawki uchwalone przez gminy sąsiednie. 

Pan Przewodniczący poinformował, że do Rady, jak i do Wójta wpłynęły następujące pisma: 

 Pismo od Pani Jolanty Hryciuk Skarbnik Gminy. W piśmie zaznaczyła, że z dniem                     

27 października chce przejść na emeryturę.  

 Pismo od Pana Kazimierza Tokarza o rezygnacji z mandatu radnego ze względu na zły 

stan zdrowia; 

 Pismo od Księdza Proboszcza z Horyszowa Polskiego. Ksiądz poprosił o wsparcie 

inwestycji remontu Kościoła (Kościół jest wpisany w rejestr zabytków) – po 

rozmowie z Panem Wójtem, jak i Radnymi z budżetu gminy można wygospodarować 

na ten cel około 10 tys zł. Na następną sesję przygotowany zostanie projekt uchwały; 

 Proponowany harmonogram spotkań w sprawie ustalenia przeznaczenia, jak i zmian 

Funduszu Sołeckiego. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy można przestawić godzinę FS w Bożym Darze? 

Pan Wójt odpowiedział, że godziny spotkań celowo zostały ustalone później, ze 

względu na to, żeby zebrała się większa liczba mieszkańców. 
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Pan Leszek Kozak poprosił o dodawanie kwot do projektów uchwał dotyczących 

nabycia działek. 

Pan Przewodniczący przychyla się do wniosku  Pana Leszka Kozaka. 

Pan Leszek Kozak zapytał o fotowoltaikę?  

Pan Wójt poinformował, że gmina jest na liście rezerwowej. Może to potrwać nawet 

do 2 lat. 

Pani Violetta Wiech zapytała o światłowód? 

Pan Wójt poinformował, że od 1 września br. maja być podłączone wszystkie szkoły. 

Mieszkańcy mogą być podpinani do 2021 r. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że przedłuża się termin realizacji podłączenia 

mieszkańców do sieci światłowodowej. Przedstawiciele firm wykonujących prace obiecywali, 

że prace będą wykonywane o wiele szybciej i  sprawniej. 

Pan Kazimierz Tokarz potrzebuje kamienia na drogę w Bożym Darze. 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości będzie to wykonane. 

Pan Lech Brzozowski zapytał o retencję dot. „Czarnego Potoku”. 

Pan Wójt odpowiedział, że Spółka Wodna zajmuje się tym tematem. Wody Polskie 

będą prowadzić inwestycje, Spółka Wodna będzie powyższe koordynować.  

 

Ad. 7  

Lustracja terenu gminy Sitno w celu określenia orientacyjnego zakresu potrzeb 

remontowych i inwestycyjnych (interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi); 

 

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Radni wraz z sołtysami udali się w trasę 

objazdową po terenie gminy.  

Podczas lustracji terenu gminy Sitno Pan Wójt Krzysztof Seń informował o pracach 

wykonanych w poszczególnych miejscowościach, jak i planowanych inwestycjach. 

Radni i obecni Sołtysi podczas przejazdu przez „swoje” miejscowości zgłaszali 

potrzeby inwestycyjne, wnioskując między innymi o poprawę stanu dróg, chodników, 

parkingów, remont świetlic i budynków OSP.  Nie omieszkali również dziękować za 

dotychczas wykonane prace. 

Pan Przewodniczący podziękował radnym, jak i sołtysom za udział w objeździe                       

i określeniu orientacyjnego zakresu potrzeb remontowych i inwestycyjnych gminy. 

Zgodnie z wolą Pana Antoniego Gazdy do protokołu zostały wpisane uwagi, jakie 

zgłosił podczas objazdu w jego miejscowości, dotyczące udrożnienia dwóch przepustów w 

jego miejscowości.  
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Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


